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         Z Á P I S N I C A 
    

     Číslo: VI / 2023                       Bánov 31.05.2023 

 PhDr. Miloš Rybár 

 starosta obce Bánov 
 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo 31. mája 2023 

 t.j. v stredu o 15:30 hod. v zasadačke  kultúrneho domu Bánov, s nasledovným 
programom: 

 
1.Otvorenie zasadnutia, prezentácia, voľba návrhovej komisie a overovateľov 
zápisnice. 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 
2.Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ. 
Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3.Kontrola plnenia uznesení a úloh z predchádzajúcich zasadnutí OZ, Správa 

z vykonaných kontrol  

Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce  
4.Všeobecne záväzné nariadenie obce Bánov o vyhlásení záväzných častí územného 

plánu obce Bánov Zmeny a doplnky č. 2 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

5.Zámer na priamy odpredaj parcely reg. „E“, p. č. 75 orná pôda a p. č. 687/315 

orná pôda 

Predkladá: Roman Kupecký a manželka 

6.Žiadosť OTNS a.s. o umiestnenie stanice elektronickej komunikačnej siete 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

7.Návrh Zmluvy o zriadení vecného bremena Západoslovenská distribučná a.s. 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

8.Návrh Zmluvy o spolupráci k zmene Územného plánu obce Bánov- Zmeny 

a doplnky č. 3 

Predkladá: Mgr. Oľga Švihoríková, prednostka Obecného úradu Bánov 

9.Správa Komisie verejného záujmu  

Predkladá: Mgr. Miroslava Petrášová, predsedníčka komisie 

10.Zriadenie Bytovej komisie pre nájomné byty 4 x 6 b. j. a voľba jej členov 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

11. Interpelácie poslancov. 
12. Informácie starostu obce. 

13. Diskusia. 
14. Záver. 

      

 
 

                                                                        PhDr. Miloš Rybár 
                                                                        starosta obce Bánov 
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P r í t o m n í 

 
sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnilo 8 poslancov: 
MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. 

Miroslava Petrášová. 
JUDr. Ján Bachna - sa ospravedlnil. - príde neskôr. 

Mgr. Martin Dananai a Roman Kramár sa nezúčastnia – sú ospravedlnení. 
 
1. Otvorenie zasadnutia, prezentácia, voľba návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice 
Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané 
podľa odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Konštatoval, že  

OZ je uznášaniaschopné. Za zapisovateľku určil starosta obce p. Zitu Šimunekovú. 
Overovateľmi zápisnice z predchádzajúceho V. zasadnutia OZ boli poslanci 

Branislav Oremus a Ing. Ivan Valachovič. K predchádzajúcej zápisnici neboli 
žiadne pripomienky.  
Za členov návrhovej komisie navrhol starosta obce poslancov : 

Ing. Mareka Šimuneka, Ing. Ivana Valachoviča , Michala Ráceka 
 

Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          
                           Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela 

                           Mazúchová,  Michal Rácek, Mgr. Miroslava Petrášová                            
                proti:0 
  zdržal sa:0  

 
OZ v Bánove schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: 

Ing. Marek Šimunek, Ing. Ivan Valachovič , Michal Rácek 
 
Za overovateľov správnosti VI. zasadnutia obecného zastupiteľstva navrhol 

starosta obce poslancov : Mgr. Petronelu Mazúchovú a Mgr. Miroslavu Petrášovú. 
 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 

                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          
                           Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela 

                           Mazúchová,  Michal Rácek, Mgr. Miroslava Petrášová                            
                proti:0 
  zdržal sa:0  

               
OZ v Bánove schvaľuje overovateľov zápisnice v zložení: 

Mgr. Petronela Mazúchová a Mgr. Miroslava Petrášová. 
 
2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  
Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár navrhol hlasovať za program zasadnutia 
rokovania.  
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Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 

                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          
                           Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela 
                           Mazúchová,  Michal Rácek, Mgr. Miroslava Petrášová                            

                proti:0 
  zdržal sa:0     

 OZ v Bánove schvaľuje: 
Navrhnutý program zasadnutia OZ. 
 

3. Kontrola plnenia uznesení a úloh z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

    Správa hlavnej kontrolórky z vykonaných kontrol 

    Predkladá: Ing. Tatiana Bullová, PhD., hlavná kontrolórka obce  

Slovo dostala hlavná kontrolórka obce Ing. Tatiana Bullová PhD., oboznámila 
prítomných o uzneseniach, ktoré sú v riešení a podrobne ich odprezentovala.  

Kontrola plnenia uznesení k 31.05.2023 
V riešení je: 

Uznesenie č. 20/2021 zo dňa 17.03.2021, ktorým OZ zobralo na vedomie žiadosť 
p. Veroniky Novákovej, xxxxx xxxxxxx xxxxx, 941 01 Bánov zo dňa 01.02.2021. 
Zmena ÚP obce – parc. č. 247/1 ako pozemok určený na výstavbu rodinného 

domu s prístupovou cestou na parc. č. 247/2, parc. č. 247/6, parc. č. 687/2020 
a na parc. č. 687/172 podľa situačného nákresu do aktualizácie celkového 
územného plánu obce.  

V riešení je: 
Uznesenie č. 21/2021 zo dňa 17.03.2021, ktorým OZ zobralo na vedomie žiadosť 

p. Patrika Švajdu, xxxxx xxxx xxxxxxx, 941 01 Bánov zo dňa 01.03.2021. Zmena 
ÚP obce - par. č. 2862/34 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 226 m2,  
na ktorom stojí rodinný dom a parc. č. 2862/24 záhrada o výmere 477 m2 podľa 

situačného nákresu do aktualizácie celkového územného plánu obce.  
V riešení je: 

Uznesenie č. 16/2021 zo dňa 17.03.2021, v ktorom OZ odložilo žiadosť o zámenu 
parciel – Rímsko-katolícka cirkev farnosť Bánov. 
V riešení je:  

Uznesenie č. 5/2022 zo dňa 23.02.2022, ktorým OZ súhlasí so zaradením Návrhu 
na schválenie regulatívu RL č. 52 k umiestneniu vysielačov v najbližšej 
aktualizácii ÚP obce Bánov a poverilo starostu obce ďalším konaním vo veci 

predmetného návrhu. 
V riešení je: 

Uznesenie č. 62/2022, ktorým OZ súhlasí s vypracovaním a obstaraním Zmien 
a doplnkov č. 3 k Územnému plánu obce Bánov týkajúcich sa lokalít v zmysle 
žiadosti p. Pavla Klučku zo dňa 07.07.2020, prijatej pod podacím číslom 

3484/2020 týkajúcej sa lokality s názvom: „ Zóna pre 4 rodinné domy“ a žiadosti 
firmy SLOVKVET s.r.o. zo dňa 10.12.2021, prijatej pod podacím číslom 
4722/2021, týkajúcej sa výstavby „Skleníkového hospodárstva“ s príslušnými 

budovami, spevnenými plochami a inžinierskymi sieťami s doplnkovou funkciou 
využitia územia pre obnoviteľné zdroje energie v k. ú. obce Bánov pod názvom 

„Pánske tably“ na parcele reg. „C“ č. p. 3169 a „Jatovské“ na parcele reg. „C“ p. č. 
2966 a 2589. 
V riešení je:  

Uznesenie č. 81/2022 zo dňa 12.10.2022, ktorým OZ berie na vedomie žiadosť  
p. Mária Fridrika a p. Kataríny Fridrikovej o zmenu ÚP obce na parc. č. 2805/42, 

k. ú. Bánov  a odporúča zaradiť zmenu funkčného využitia na parc. č. 2805/42.  
k. ú. Bánov zo záhrady na plochu pre IBV do aktualizácie celkového územného 
plánu obce.  
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V riešení je: 

Uznesenie č. 80/2022, ktorou OZ berie na vedomie žiadosť p. Romany Janíkovej 
o zmenu ÚP obce Bánov na parc. č. 148/112 a 148/213, k. ú. Malá Kesa 
a odporúča zaradiť zmenu funkčného využitia dotknutých parciel zo záhrad na 

plochy pre IBV do aktualizácie celkového územného plánu obce. Navrhujem 
zrušenie uznesenia z dôvodu zmeny čísel parciel, na základe novej žiadosti. 

V riešení je: 
Uznesenie č. 120/2022 zo dňa 14.12.2022, ktorým OZ schválilo pridelenie 
finančných prostriedkov určených na opravu strechy na budove MŠ na ulici 

J. Hralu 887, 941 01 Bánov na základe žiadosti ZŠ s MŠ Bánov v sume 12 000€ 
s DPH, financované z RF obce Bánov, pričom realizácia bude vykonaná po 

konzultácii s projektantom a prerokovaní na Komisii finančnej, správy 
obecného majetku, stavebného a územného plánovania a životného prostredia. 
V riešení je: 

Uznesenie č. 12/2023 zo dňa 01.03.2023, ktorým OZ schválilo na parcelách CKN 
č. 148/101, CKN č. 148/247, CKN č. 141/1 odplatné zriadenie vecných bremien in 
personam Obcou Bánov ako povinným z vecného bremena v prospech 

oprávneného - Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, 
IČO: 36 361 518 ako oprávneným z vecného bremena takto: a) povinnosť 

povinného strpieť zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení; b) povinnosť 
povinného strpieť užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, 
rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických 

zariadení a ich odstránenie; c) vecné bremeno sa zriaďuje za jednorazovú náhradu 
vo výške 10 eur/m2, za vecné bremená vymedzené GP o výmere 211 m2. 

V riešení je: 
Uznesenie č. 38/2023, zo dňa 19.5.2023, ktorým OZ schválilo prijatie investičného 

úveru vo výške 7 000 000 eur od Slovenskej sporiteľne, a.s,  za účelom 

predfinancovania platieb EU fondov pre projekt  „Bánov – rozšírenie kanalizácie II., 

III., IV. etapa“ a refinancovania preklenovacieho úveru v Prima banke Slovensko. 

Odložené je: 
Uznesenie č. 10/2022 zo dňa 23.02.2022, v ktorom OZ odložilo žiadosť 

Rímskokatolíckej cirkvi Farnosť Bánov o zaradenie chrámu sv. Michala 
archanjela do zoznamu pamätihodností obce do nasledujúceho rokovania OZ 
a zároveň poverilo starostu konaním v predmetnej žiadosti. 

Odložené je: 
Uznesenie č. 79/2022, zo dňa 12.10.2022, ktorým OZ zobralo na vedomie 

a odložilo žiadosť p. Ing. Martina Hanusa o zmenu ÚP obce na parc. č. 2804/17, 
2804/6, 2804/7 a 2804/39, k. ú. Bánov do aktualizácie celkového územného 
plánu obce. 

Konštatujem, že k dnešnému dňu, t. z. k 31.05.2023 boli ostatné uznesenia a 
úlohy splnené.  
Uvedená kontrola plnenia uznesení a úloh bola bez diskusie. Ďalej hlavná 

kontrolórka odprezentovala Správu z vykonaných kontrol. 
Správa vyhotovená po návrhu správy č. 2/2023 o výsledku kontroly dotácií 

poskytnutých obcou Bánov v roku 2022 pre oddiely TJ Lokomotíva Bánov 

Kontrolované obdobie: rok 2022 

Termín vykonania kontroly: od 08.01.2023 do 15.02.2023 

Cieľ kontroly: Kontrola dotácií poskytnutých obcou Bánov v roku 2022 

Účel kontroly: preveriť, či dotácie z rozpočtu obce Bánov pre oddiely TJ 

Lokomotíva Bánov v roku 2022 boli poskytnuté a použité v súlade s uzatvorenými 

zmluvami o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu obce Bánov na rok 

2022, s platným VZN o poskytovaní dotácii z prostriedkov obce platného od 
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17.2.2016 a v súlade s platnou legislatívou SR. Kontrola bola vykonaná na základe 

predložených dokladov a písomných dokumentov. 

Kontrolované doklady: 

- Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce za jednotlivé oddiely TJ Lokomotíva, 

- Zmluvy na poskytnutie finančných prostriedkov za jednotlivé oddiely TJ 

Lokomotíva, 

- Zúčtovanie dotácie vrátane kópií dokladov od jednotlivých oddielov TJ 

Lokomotíva. 

Dotácie poskytnuté v roku 2022 z rozpočtu obce Bánov 
Dotácie z rozpočtu obce Bánov boli poskytované na základe VZN o poskytovaní 

dotácii z prostriedkov obce platného od 17.2.2016  (ďalej len „VZN o dotáciách“).  
Podľa VZN o dotáciách,  dotáciu vyššiu ako 300 eur v prípade právnických osôb a 
200 eur v prípade fyzických osôb a fyzických osôb-podnikateľov na základe návrhu 

príslušnej  komisie schvaľuje obecné zastupiteľstvo. Na rok 2022 boli dotácie 
schválené obecným zastupiteľstvom (OZ) spolu s rozpočtom obce na rok 2022.   
Žiadosti o dotáciu v zmysle § 7 ods. 4 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov na rok 2022 predložilo 13 žiadateľov. OZ schválilo dotáciu 

pre 12 žiadateľov a jednu žiadosť neschválilo. 
Keďže oddiely TJ Lokomotíva sú predmetom samostatnej kontroly, nasledovná 
tabuľka poskytuje prehľad žiadateľov o dotáciu – oddielov TJ Lokomotíva Bánov na 

rok 2022. Tabuľka  reprezentuje zoznam žiadateľov, požadovanú, schválenú a 
čerpanú výšku dotácie. 

 
Zoznam žiadostí od oddielov TJ Lokomotíva Bánov  

a poskytnutých dotácií na rok 2022 

P. č. 
Žiadateľ o 
dotáciu 

Žiadosť 
predložená 

Požadovaná 
čiastka v € 

Zmluva             
zo dňa 

Schválená 
čiastka  

v € 

Čerpaná 
čiastka  

v € 

Zúčtovanie 
predložené 

1. 
Oddiel cvičiacich 
žien 

2.11.2021 300 9.3.2022 200 200 22.11.2022 

2. 
Fitnes Aerobic 
Fanatik Club 

27.10.2021 2500 9.3.2022 1500 1500 22.11.2022 

3. Tenisový klub 29.10.2021 1600 9.3.2022 800 800 22.11.2022 

4. 
Stolnotenisový 
oddiel 

8.10.2021 2800 9.3.2022 2800 2800 22.11.2022 

5. Futbalový oddiel 22.10.2021 25000 9.3.2022 22000 22000 22.11.2022 

 Spolu:  32 200   27 300 27 300  

Kontrolou boli preverené všetky čerpané finančné prostriedky v sume 27 300eur. 

Obec vykonala administratívnu finančnú kontrolu (AFK) vyúčtovania použitia 
dotácií podľa jednotlivých žiadostí. Na základe preverenia AFK, zodpovedná 

pracovníčka obce upozornila žiadateľov na nedostatky v žiadostiach a vyúčtovaní. 
Oddiel cvičiacich žien 

Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce bola doručená 2.11.2021, teda po 

termíne na predkladanie žiadostí uvedenom vo VZN o dotáciách. Finančné 
prostriedky boli požadované na cvičebné pomôcky. 

Požadovaná výška dotácie bola spolu  300 eur. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo dotáciu pre Oddiel cvičiacich žien vo výške 200 
eur. 

Zmluva: 
- na poskytnutie finančného príspevku obec so žiadateľom uzatvorila 09.03.2022 
zmluvu na poskytnutie finančných prostriedkov (ďalej len „zmluva“)na 

zabezpečenie projektu: cvičebné pomôcky.  
- výška poskytnutých finančných prostriedkov podľa zmluvy predstavovala – 200 

eur.  
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- príjemca môže dotáciu použiť do 30.11.2022,  

- príjemca predloží účtovné doklady potrebné ku kontrole do 30.11.2022, 
- príjemca je povinný vrátiť poskytnuté finančné prostriedky na účet obce do 30 
dní od termínu plnenia účelu, najneskôr však do 31.12.2022 v prípade, ak 

nepredloží zúčtovanie finančnej dotácie alebo ju použije na iný účel, ako je 
v zmluve stanovené. 

Kontrola vyúčtovania dotácie: 
- Podľa prílohy k zúčtovaniu dotácie, boli finančné prostriedky z obce 

poskytnuté na nasledovné druhy výdavkov: 

o  Pomôcky na cvičenie               197,45 € 
Spolu                          197,45 € 

Z predložených dokladov je zrejmé, že poskytnuté finančné prostriedky boli 
použité na účel, aký bol v žiadosti a uzatvorenej zmluve uvedený. Finančné 
prostriedky boli vyčerpané vo výške 197,45 eur.   

Kontrolou vyúčtovania nebolo zistené neoprávnené zúčtovanie výdavkov. 
Fitness Aerobic Fanatik Club 

Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce bola doručená 27.10.2021.  Finančné 

prostriedky boli požadované na technické a materiálne zabezpečenie. 
Požadovaná výška dotácie bola spolu 2 500 eur. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo dotáciu pre Fitness Aerobic Fanatik Club vo výške 
1 500 eur. 
Zmluva: 

- na poskytnutie finančného príspevku obec so žiadateľom uzatvorila 09.03.2022 
zmluvu na zabezpečenie projektu: Letné športové sústredenie športového 

aerobiku, Slovak Aerobik Open 2022, materiálno-technické zabezpečenie, 
ubytovanie, štartovné (čo nie je v súlade so žiadosťou). 

- výška poskytnutých finančných prostriedkov podľa zmluvy predstavovala 1500 €.  

- príjemca môže dotáciu použiť do 30.11.2022,  
- príjemca predloží účtovné doklady potrebné ku kontrole do 30.11.2022, 
- príjemca je povinný vrátiť poskytnuté finančné prostriedky na účet obce do 30 

dní od termínu plnenia účelu, najneskôr však do 31.12.2022 v prípade, ak 
nepredloží zúčtovanie finančnej dotácie alebo ju použije na iný účel, ako je 

v zmluve stanovené. 
Kontrola vyúčtovania dotácie: 

- Podľa prílohy k zúčtovaniu dotácie boli finančné prostriedky z obce poskytnuté 

na nasledovné druhy výdavkov: 
o  Registračné, štartovné, žinenky       1500,00 € 
Spolu                    1500,00 € 

K uvedenému výdavku bola predložená faktúra od spoločnosti EuroShip s.r.o. za 
registráciu, štartovné a žinenky vo výške 1 500€, pričom počet MJ bol uvedený 

1,000. 
Podľa aktuálnych údajov vo výpise z OR má uvedená obchodná spoločnosť 
v predmete činnosti: 

- Kúpa tovaru na účely jeho predaja konečnému spotrebiteľovi (maloobchod) 
alebo iným prevádzkovateľom živnosti (veľkoobchod) 

- Sprostredkovateľská činnosť v oblasti služieb 
- Reklamné a marketingové služby 
- Služby traťového kormidelníka 

- Prevádzkovanie malých plavidiel 
- Prenájom hnuteľných vecí 
- Poskytovanie služby vedenia cudzieho motorového vozidla 

- Prípravné práce k realizácii stavby 
- Dokončovacie stavebné práce pri realizácii exteriérov a interiérov 

HK má za to, že by v tomto prípade mali byť doložené doklady potvrdzujúce 
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registráciu, štartovné a tiež dodací list v prípade nákupu tovaru, resp. žineniek. 

Predložená faktúra ako účtovný doklad v zmysle §10 zákona č. 431/2002 Z. z. 
o účtovníctve v znení neskorších predpisov neobsahuje údaj o cene za mernú 
jednotku, ako aj vyjadrenie množstva v prípade nákupu žineniek. Účtovná 

jednotka je povinná vyhotoviť účtovný doklad tak, aby bolo možné určiť obsah 
každého jednotlivého prípadu spôsobom podľa § 8 ods. 5 citovaného zákona, tzn. 

spoľahlivo a jednoznačne. 
Kontrolou vyúčtovania vyjadruje HK pochybnosť o zrozumiteľnosti predloženého 
účtovného dokladu. 

Tenisový klub 
Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce bola doručená 29.10.2021. Finančné 

prostriedky boli požadované na materiálno-technické vybavenie tenisových kurtov.  
Požadovaná výška dotácie bola spolu 1 600 eur. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo dotáciu pre  Tenisový klub vo výške 800 eur. 

Zmluva: 
- na poskytnutie finančného príspevku obec so žiadateľom uzatvorila 09.03.2022 
zmluvu na zabezpečenie projektu: materiálno technické vybavenie tenisových 

kurtov spojené s osvetlením kurtov.  
- výška poskytnutých finančných prostriedkov podľa zmluvy predstavovala – 800 

eur.  
- príjemca môže dotáciu použiť do 30.11.2022,  
- príjemca predloží účtovné doklady potrebné ku kontrole do 30.11.2022, 

- príjemca je povinný vrátiť poskytnuté finančné prostriedky na účet obce do 30 
dní od termínu plnenia účelu, najneskôr však do 31.12.2022 v prípade, ak 

nepredloží zúčtovanie finančnej dotácie alebo ju použije na iný účel, ako je 
v zmluve stanovené. 

Kontrola vyúčtovania dotácie: 

- Podľa prílohy k zúčtovaniu dotácie, boli finančné prostriedky z obce 
poskytnuté na nasledovné druhy výdavkov: 
o  Materiálno technické vybavenie              814,90 € 

Spolu                           814,90 € 
Z predložených dokladov je zrejmé, že poskytnuté finančné prostriedky boli použité 

na účel, aký bol v žiadosti a uzatvorenej zmluve uvedený. Finančné prostriedky 
boli vyčerpané vo výške 800 eur.  Zvyšných 14,90 € bolo hradených z vlastných 
zdrojov. 

Kontrolou vyúčtovania nebolo zistené neoprávnené zúčtovanie výdavkov. 
Stolnotenisový oddiel 

Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce bola doručená 08.10.2021. Finančné 

prostriedky boli požadované na činnosť oddielu a zakúpenie stolnotenisových 
stolov.  

Požadovaná výška dotácie bola spolu 2 800 eur. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo dotáciu pre Stolnotenisový oddiel  vo výške 2 800 
eur. 

Zmluva: 
- na poskytnutie finančného príspevku obec so žiadateľom uzatvorila 09.03.2022 

zmluvu na zabezpečenie projektu: Majstrovské zápasy-výdavky na cestovné, 
materiál, lopty, výstroj, zápisné a zakúpenie stolnotenisových stolov (čo nie je 
v súlade so žiadosťou) 

- výška poskytnutých finančných prostriedkov podľa zmluvy predstavovala – 2 800 
eur.  

- príjemca môže dotáciu použiť do 30.11.2022,  

- príjemca predloží účtovné doklady potrebné ku kontrole do 30.11.2022, 
- príjemca je povinný vrátiť poskytnuté finančné prostriedky na účet obce do 30 

dní od termínu plnenia účelu, najneskôr však do 31.12.2022 v prípade, ak 
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nepredloží zúčtovanie finančnej dotácie alebo ju použije na iný účel, ako je 

v zmluve stanovené. 
Kontrola vyúčtovania dotácie: 

- Podľa prílohy k zúčtovaniu dotácie, boli finančné prostriedky z obce 

poskytnuté na nasledovné druhy výdavkov: 
o  Cestovné                  643,00 €  

o  Finančné náhrady trénera       420,00 € 
o  Stoly                  1300,00 €  
o  Materiálno technické zabezpečenie       187,22 € 

o  Poplatok za hosťovanie                     7,00 € 
Spolu                  2802,22 € 

Z predložených dokladov je zrejmé, že poskytnuté finančné prostriedky boli použité 
na účel, aký bol v žiadosti a uzatvorenej zmluve uvedený. Finančné prostriedky 
boli vyčerpané v plnej výške 2 800,00 eur. Zvyšných 2,22 € bolo hradených 

z vlastných zdrojov. 
Kontrolou vyúčtovania nebolo zistené neoprávnené zúčtovanie výdavkov. 
Futbalový oddiel 

Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce bola doručená 22.10.2021. Finančné 
prostriedky boli požadované na mzdy trénerov, štartovné mužstiev, odmeny 

delegovaných osôb, cestovné, nájom za telocvičňu, rokovacie poplatky ZsFZ, 
ObFZ. Požadovaná výška dotácie bola spolu 25 000 eur. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo dotáciu pre Futbalový oddiel  vo výške 22 000 eur. 

Zmluva: 
- na poskytnutie finančného príspevku obec so žiadateľom uzatvorila 09.03.2022 

zmluvu na zabezpečenie projektu: Majstrovské a prípravné futbalové stretnutia – 
štartovné, odmeny deleg.osôb, cestovné, prenájmy, doprava, rokovacie poplatky 
ZsFZ, ObFZ, režijné náklady, športový materiál. 

- výška poskytnutých finančných prostriedkov podľa zmluvy predstavovala – 22 
000 eur.  

- príjemca môže dotáciu použiť do 30.11.2022,  

- príjemca predloží účtovné doklady potrebné ku kontrole do 30.11.2022, 
- príjemca je povinný vrátiť poskytnuté finančné prostriedky na účet obce do 30 

dní od termínu plnenia účelu, najneskôr však do 31.12.2022 v prípade, ak 
nepredloží zúčtovanie finančnej dotácie alebo ju použije na iný účel, ako je 
v zmluve stanovené. 

Kontrola vyúčtovania dotácie: 
- Podľa prílohy k zúčtovaniu dotácie, boli finančné prostriedky z obce 

poskytnuté na nasledovné druhy výdavkov: 

o  Finančné náhrady trénerov      8000,00 € 
o  SFZ poplatky        8602,16 € 

o  Cestovné náhrady hráčov na turnaje            4165,60 € 
o  Regenerácia          263,00 € 
o  Odmeny-rozhodcovia         460,00 € 

o  Občerstvenie        1965,96 € 
o  Zdravotnícky materiál                   83,48 € 

o  Ostatné výdavky                    43,77 € 
o  Služby, opravy                  225,00 € 
o  Športové potreby                3010,16 € 

Spolu                       26819,13 € 
Z predložených dokladov je zrejmé, že poskytnuté finančné prostriedky boli použité 
na účel, aký bol v žiadosti a uzatvorenej zmluve uvedený. Finančné prostriedky 

boli vyčerpané v plnej výške 22 000,00 eur. Zvyšných 4 819 € bolo hradených 
z vlastných zdrojov. Žiadateľ je však povinný vyúčtovať len výdavky do výšky 

dotácie, aby bolo zrejmé, na čo boli použité prostriedky od obce. Pri kontrole 
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vyúčtovania hl. kontrolórka brala do úvahy len výdavky preukázateľne podložené 

účtovným dokladom, ktorý spĺňal náležitosti podľa zákona č. 431/2002 Z. z. o 
účtovníctve v znení neskorších predpisov.  
Kontrolou vyúčtovania nebolo zistené neoprávnené zúčtovanie výdavkov. 

Záver: Kontrolou boli preverené čerpané finančné prostriedky v sume 27 300 eur. 
Uvedená čiastka bola rozdelená medzi 5 oddielov TJ Lokomotíva Bánov - žiadateľov 

o dotáciu z rozpočtu obce na základe predložených žiadostí o dotáciu z rozpočtu 
obce Bánov na rok 2022. Jedna žiadosť bola podaná po termíne 31.10.2021, ktorý 
je uvedený vo VZN o dotáciách. Zmluvy je potrebné uzatvárať na účel, ktorý je 

uvedený v žiadosti o dotáciu, resp. na konkrétny projekt. V prípade vyúčtovania 
dotácie, je potrebné žiadateľov usmerniť, že sú povinní vyúčtovať len výdavky do 

výšky dotácie, aby bolo zrejmé na čo boli použité prostriedky od obce. V prípade 
žiadateľa Aerobic Fanatik Club je potrebné doložiť doklady preukazujúce 
vynaloženie výdavkov v zmysle doloženej faktúry.   

Opatrenia:  

1. Usmerniť žiadateľov o dotácie, aby dodržiavali termín na podávanie 

žiadostí o dotáciu do 31.10 príslušného kalendárneho roka na 

nasledujúci kalendárny rok v súlade s VZN o dotáciách. 

2. Formulovať zmluvy na poskytnutie finančných prostriedkov, aby boli 

v súlade so žiadosťami o dotáciu. 

3. V prípade žiadateľa Aerobic Fanatik Club je potrebné doložiť doklady 

preukazujúce vynaloženie výdavkov v zmysle doloženej faktúry. 

4. Usmerniť žiadateľov o dotáciu, že pri vyúčtovaní predkladajú len kópie 

dokladov k výdavkom, ktoré boli hradené z dotácie od obce. 

Hlavná kontrolórka obce oznámila, že správa bola prejednaná so štatutárom TJ 

Bánov p. Oremusom. 
Uvedený bod bol bez diskusie. 
 

OZ berie na vedomie :  
a/ Kontrolu plnenia uznesení a úloh z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

b/ Správu hlavnej kontrolórky z vykonaných kontrol  

 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          

                           Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela 
                           Mazúchová,  Michal Rácek, Mgr. Miroslava Petrášová                            
                proti:0 

  zdržal sa:0  
 

4.Všeobecne záväzné nariadenie obce Bánov o vyhlásení záväzných častí 

Územného plánu obce Bánov - Zmeny a doplnky č. 2 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

Starosta informoval prítomných o aktuálnom stave rozpracovanosti zmien  
a doplnkov ÚP. Proces je už uzatvorený, všetky vyjadrenia dotknutých orgánov boli  
doručené, všetko prebehlo v súlade s platnou legislatívou. Ing. arch. Mizia doručil  

obci čistopis - Územný plán obce Bánov – Zmeny a doplnky č.2. 
Diskusia: 

Ing. M. Šimunek: Konštatoval, že viacročné úsilie je na konci a ÚP bude platný.  
Rieši 3 zmeny: Chodník na železničnú stanicu, Zónu pre  individuálnu bytovú  
výstavbu /3 ha na obecných pozemkoch/a Zónu pre verejno-prospešné stavby   

/pozemok pri rieke Nitra  11 ha v správe Slovenského pozemkového fondu /, kde  
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je potrebné ešte doriešiť so SPF vlastníctvo, čo je t.č. v riešení a čakáme na súhlas.  

B. Oremus: sa dotazoval, či má obec už nejaké vyjadrenie od SPF /ohľadom 11 ha  
pozemku. Pán Ing. Šimunek informoval o osobnom jednaní a dúfa, že veci sa 
pohnú v prospech obce, vydarenie SPF k zmenám ÚP je stále platné, a je potrebné  

odsúhlasiť OZ Zmeny a doplnky č. 2, aby proces mohol pokračovať. 
Pán Oremus sa spýtal i na IBV za ul. Kpt. Nálepku /obecné pozemky 3 ha/, ako a  

či sa zmenili prístupové cesty. S využitím územia súhlasí. Pán starosta odpovedal,  
že navrhnutá prístupová cesta vedľa nehnuteľnosti p. Šimunekovej Ivety na  
ul. Kpt. Nálepku bola zmenená na chodník,/akceptovaná pripomienka od majiteľov  

nehnuteľností/. 
Ing. Šimunek informoval, že v zmenách išlo o to, aby sa spomínané územie  

vyčlenilo pre IBV, aby mohlo dôjsť k vyňatiu poľnohospodárskej pôdy z pôdneho  
fondu. Je tam zahrnuté i územie nadrozmerných záhrad, ale obec tam môže riešiť  
iba svoj pozemok /3 ha/. Treba si premyslieť, čo s touto zónou ďalej. 

Ing. Valachovič má otázku od dotknutých občanov, čo bude ďalej s týmto územím  
a tiež požiadavku spoločne toto územie riešiť. 
Poslanci ubezpečujú občanov, že obec je  pripravená s nimi spolupracovať  a  

navrhuje osobné stretnutia s majiteľmi záhrad, kde sa budú hľadať 
riešenia v prospech občanov i našej obce.  

Pán starosta dal hlasovať o tomto bode.           
 
- OZ v Bánove konštatuje, že  

a) pripomienky zo strany dotknutých orgánov štátnej správy a dotknutých 
právnických osôb sú v Územnom pláne obce Bánov akceptované, 

b) schválený Územný plán obce Bánov sa člení na záväznú a smernú časť. 
V záväznej časti územnoplánovacej dokumentácie sú ustanovené plochy pre 
verejnoprospešné stavby, na vykonanie asanácie a pre chránené časti krajiny.  

- OZ v Bánove akceptuje stanovisko Okresného úradu v Nitre, 
k územnoplánovacej dokumentácii č. OU-NR-OVBP1-2023/026437-002 
- OZ v Bánove schvaľuje: 

a) Územný plán obce Bánov Zmeny a doplnky č. 2 
b) Všeobecne záväzné nariadenie obce Bánov č. 3/2023 zo dňa 31.05.2023 

o vyhlásení záväzných častí Územného plánu obce Bánov Zmeny a doplnky č. 2 
- OZ v Bánove ukladá obci: 
a) obec sústavne sleduje, či sa nezmenili územno-technické, hospodárske 

a sociálne predpoklady, na ktorých základe je navrhnutá koncepcia organizácie 
územia. Ak dôjde k zmene predpokladov, alebo je potrebné umiestniť 
verejnoprospešné stavby, obec obstará doplnok a zmenu územnoplánovacej 

dokumentácie 
b) pravidelne, najmenej však raz za štyri roky preskúmať schválený Územný plán 

obce Bánov, či nie sú potrebné jeho zmeny a doplnky alebo obstaranie nového 
územného plánu 
c) obec obstará zmenu alebo doplnok územného plánu obce, ak je to potrebné na 

zosúladenie s územným plánom regiónu alebo s jeho zmenami a doplnkami 
d) obec vyhotoví o obsahu územného plánu registračný list, ktorý spolu s kópiou 

uznesenia o schválení doručí Ministerstvu dopravy a výstavby SR 
e) obec zverejní záväzné časti územnoplánovacej dokumentácie spolu s VZN 
1.  – vyvesením na úradnej tabuli najmenej na 15 dní, ako aj iným mieste 

obvyklým spôsobom  
2. – doručením dotknutým orgánom štátnej správy 
f) uložiť schválený územný plán obce na Obecnom úrade Bánov, Stavebnom úrade 

a na Okresnom úrade v Nitre 
 

Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
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                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          

                           Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela 
                           Mazúchová,  Michal Rácek, Mgr. Miroslava Petrášová                            
                proti:0 

  zdržal sa:0  
 

5.Zámer na priamy odpredaj parcely reg. „E“, p. č. 75 orná pôda a p. č. 

687/315 orná pôda 

Predkladá: Roman Kupecký a manželka 

 

Pán starosta informoval o žiadosti manželov Kupeckých k odkúpeniu pozemkov, 
ktoré dlhodobo užívajú. Podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov dal starosta hlasovať za zámer na priamy odpredaj parcely 
reg. „E“ pre k. ú. Bánov zapísanej na LV č. 4465 evidované na mape určeného 
operátu ako  parc. č. 75 orná pôda o výmere 94 m2,  parc. č. 687/315 orná pôda o 

výmere 26 m2 na priamy odpredaj parcely reg. „E“ evidované na mape určeného 
operátu ako parcela č. 75 orná pôda o výmere 94 m2 a parc. č.  687/315 o výmere 

26 m2 orná pôda pre k. ú. Bánov zapísanej na LV č. 4465, ktorej vlastníkom je  
obec Bánov, Hviezdoslavova 34, 941 01 Bánov v celosti v prospech Roman 
Kupecký a manž. Erika Kupecká, xxxx xxxxxxx, xxxxx xxxxx xxxxxxxxxx x, 941 01 

Bánov ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že sa jedná o plochu, ktorá 
bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami zapísanými na LV č. 4163 pre k. ú. 
Bánov vo vlastníctve záujemcov, pričom parc. č. 687/315 orná pôda o výmere 26 

m2 je využívaná ako predzáhradka a prechod k nehnuteľnostiam záujemcov a parc. 
č. 75 orná pôda o výmere 94 m2 je taktiež využívaná ako záhradka bezprostredne 

susediaca s nehnuteľnosťami záujemcov a využívaná a zrekultivovaná záujemcami, 
ako aj ich právnymi predchodcami dlhú dobu. 
Kúpna cena za 1 m2 je stanovená v zmysle prijatého uznesenia Obecného 

zastupiteľstva Obce Bánov č. 22/20190424, zo dňa 24.04.2019, v sume 10 € za  
1 m2, teda spolu v sume 1 200 €. 
Diskusia:  

Ing. M. Šimunek: Finančná komisia žiadosť prerokovala, v zmysle schváleného  
cenníka bola žiadosť odporučená OZ schváliť. Zámer bude zverejnený po dobu 15  

dní na úradnej tabuli a web stránke obce.  
 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 

                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          
                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela 

                            Mazúchová,  Michal Rácek, Mgr. Miroslava Petrášová                            
                 proti:0 
  zdržal sa :0  

 
 
Na rokovanie OZ prišiel poslanec JUDr. Ján Bachna 
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6.Žiadosť OTNS a.s. o umiestnenie stanice elektronickej komunikačnej siete 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

 
Pán starosta predložil žiadosť firmy OTNS a.s.. Ide o  žiadosť o umiestnenie 
základňovej stanice LTE a GSM siete spoločnosti SWAN, a.s. Bánov NZ_BNV_H na 

stožiari Slovak Telekom, a.s. v lokalite Bánov NZ_BAN, s celkovým umiestnením 3 
ks antén APXVW13S-C-A20 , 3 ks RRU jednotiek a 3 ks MW antény. Umiestnenie 
technologických zariadení SWAN, a.s. bude v rámci oplotenia Slovak Telekom, a.s. 

Napojenie zariadení SWAN, a.s. na elektrickú energiu bude nezávislé od Slovak 
Telekom, a.s.  

Diskusia: 
Pán Oremus pripomenul, že už podobné žiadosti tu boli a bolo potrebné vykonať  
merania. Starosta odpovedal, že výsledky meraní od záujemcu neboli obci 

predložené. Predseda komisie finančnej, správy obecného majetku, 
stavebného a územného plánovania a životného prostredia Ing. M. Šimunek 

oznámil, že komisia odporúča žiadosť neschváliť. 
Poslanec M. Rácek však upozornil na skutočnosť, že v obci sú i občania, ktorí 
čakajú na umiestnenie zariadenia iných operátorov. 

Pani prednostka Mgr. Švihoríková podotkla, že v pripravovanom územnom pláne 
bude stanovený regulatív pre umiestenie takýchto zariadení. Starosta tiež 
informoval o tom, že vysielač ruší signál KTB Bánov a hľadá sa riešenie na 

prekládku zariadenia na inú obecnú budovu. MVDr. J. Šimunek podotkol, že 
žiadateľom by malo záležať na uskutočnení meraní, ktoré presvedčia občanov, 

ktorí nesúhlasia s umiestňovaním zariadení na tento stožiar. Máme tu dve skupiny 
občanov, ktorí nemajú jednotný názor.  
Poslanec Oremus podotkol, že by bolo prospešné vypracovať štúdiu a v budúcnosti 

je možnosť i tento stožiar preložiť mimo obytnej zóny v pripravovanom územnom 
pláne na obecný pozemok. Je to problém, ktorý bude musieť obec riešiť a bude sa 

musieť k tomuto vrátiť. 
 
Hlasovanie: prítomní: 9 poslancov 

                   za:0  
                proti:9:MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          
                           Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela 

                           Mazúchová,  Michal Rácek, Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján      
                           Bachna                           

  zdržal sa:0  
 

UZNESENIE NEBOLO SCHVÁLENÉ s prihliadnutím na ochranu zdravia občanov a  vo 

vzťahu k neštandardnému umiestneniu stožiara v strede obce  v blízkosti rodinných domov. 

7.Návrh Zmluvy o zriadení vecného bremena Západoslovenská distribučná 

a.s. 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

 

Pán starosta informoval prítomných poslancov o prijatých žiadostiach p. Duchoňa, 

občanov ul. Kvetná a firmy Bevatron s.r.o., ktoré sa týkali prehodnotenia 

odplatnosti vecného bremena.  
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Diskusia: 

Ing. M. Šimunek informoval o tom, že prebehli rokovania so všetkými dotknutými 
stranami, kde obec vystupuje ako mediátor a snaží sa vzniknutú situáciu riešiť. 
Stanovisko fin. komisie je nasledovné: komisia odporúča znížiť sumu z 10 € na  

5 €/ m2. Celková suma sa z 2100,-€ zníži na polovicu. 
 

Poslanec B. Oremus na vysvetlenie ešte zdôraznil, že túto vyvolanú investíciu  
p. Duchoň do budúcna predpokladal, lebo  trafostanica, ktorú vlastní je už v dosť 
kritickom stave a rátal s tým, že ak o to požiada, na novú trafostanicu bude 

napojená jeho firma, novovybudované  rodinné domy  a firma Slovkvet s.r.o. 
Nerátal však s tým, že Západoslovenská distribučná a.s. bude pripájať tiež časť 

kolónie a to až 4 ulice. 
Súhlasí s názorom fin. komisie. Nejedná sa o financie na vybudovanie trafostanice, 
ale o platbu za  vecné bremeno. Poslankyňa Mgr. Petrášová upozornila, že OZ robí 

ústretový krok a aby občania na základe tohto ústupku čokoľvek nežiadali. JUDr. 
Bachna podotkol, že obec robí určitý precedens. Starosta ešte vysvetlil, že naši 
občania v rod. domoch na ul. Kvetnej sú ešte stále napojení na trafostanicu  

p. Duchoňa a platia vyššiu-podnikateľskú tarifu. Je to špecifický prípad a dúfa,  
že takáto situácia sa nebude opakovať. 

 
- odišla poslankyňa Mgr. Petronela Mazúchová   
 

 
- OZ v Bánove berie na vedomie  

a) žiadosť p. Mariána Duchoňa, xxxxxx xxxxx Golianovo 192, 951 08 Golianovo 
o prehodnotenie odplatnosti vecného bremena 
b) žiadosť a pripomienky obyvateľov ulice Kvetná (15 IBV ) v zastúpení p. Ing. 

Dominika Jeneia 
c) žiadosť spoločnosti Bevatron s.r.o. so sídlom G. Bethlena 50, 940 01 Nové 
Zámky o uzavretie Zmluvy o zriadení vecných bremien 

 

Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          

                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Michal Rácek,                               
                            Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                            
                proti:0 

  zdržal sa:0  
 
Starosta obce dal hlasovať za uznesenie. Zároveň je potrebné zrušiť pôvodné 

uznesenie. Starosta dal aj hlasovať za pôvodné uznesenie. 
 

OZ  R U Š Í  Uznesenie č. 12/2023 zo dňa 01.03.2023 v ktorom : 

 

-OZ v Bánove  schvaľuje na pozemku parcela CKN č. 148/101, zapísanom na LV č. 
1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3017 m2, k. ú. Malá 
Kesa, na pozemku parcela CKN č. 148/247, zapísanom na LV č. 1, druh pozemku 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3079 m2, k. ú. Malá Kesa  a na pozemku 
parcela CKN č. 141/1, zapísanom na LV č. 1, druh pozemku zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 9669 m2, k. ú. Malá Kesa, na základe geometrického plánu č. 
593/2022, overeného dňa 24.1.2023 pod číslom 1971/22, odplatné zriadenie 
vecných bremien in personam Obcou Bánov ako povinným z vecného bremena  

v prospech oprávneného - Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 
Bratislava, IČO: 36 361 518 ako oprávneným z vecného bremena takto: 
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a) povinnosť povinného strpieť zriadenie a uloženie elektroenergetických 

zariadení; 
b) povinnosť povinného strpieť užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, 

rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy 

elektroenergetických zariadení a ich odstránenie. 
c) vecné bremeno sa zriaďuje za jednorazovú náhradu vo výške 10 eur/m2, za 

vecné bremená vymedzené GP o výmere 211 m2.  
 

 

Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          

                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Michal Rácek,                               
                            Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                            

                proti:0 
  zdržal sa:0  

 

Uznesenie č. 12/2023 zo dňa 01.03.2023 bolo OZ ZRUŠENÉ 

 

Starosta vyzval poslancov k prijatiu nového uznesenia: 

 

-OZ v Bánove  schvaľuje na pozemku parcela CKN č. 148/101, zapísanom na LV 

č. 1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3017 m2, k. ú. Malá 
Kesa,  na pozemku parcela CKN č. 148/247, zapísanom na LV č. 1, druh pozemku 
zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3079 m2, k. ú. Malá Kesa  a na pozemku 

parcela CKN č. 141/1, zapísanom na LV č. 1, druh pozemku zastavaná plocha a 
nádvorie o výmere 9669 m2, k. ú. Malá Kesa, na základe geometrického plánu č. 

593/2022, overeného dňa 24.1.2023 pod číslom 1971/22, odplatné zriadenie 
vecných bremien in personam Obcou Bánov ako povinným z vecného bremena v 
prospech oprávneného - Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 

Bratislava, IČO: 36 361 518 ako oprávneným z vecného bremena takto: 
d) povinnosť povinného strpieť zriadenie a uloženie elektroenergetických 

zariadení; 

e) povinnosť povinného strpieť užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, 
rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné stavebné úpravy 

elektroenergetických zariadení a ich odstránenie. 
f) vecné bremeno sa zriaďuje za jednorazovú náhradu vo výške 5,- eur/m2, za 

vecné bremená vymedzené GP o výmere 211 m2.  
 

 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 

                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          
                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Michal Rácek,                               
                            Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                            

                proti:0 
  zdržal sa:0  

 

 

8.Návrh Zmluvy o spolupráci k zmene Územného plánu obce Bánov- Zmeny 

a doplnky č. 3 

Predkladá: Mgr. Oľga Švihoríková, prednostka Obecného úradu Bánov 

 

Pani prednostka Mgr. Švihoríková oboznámila OZ s predloženým  návrhom  

Zmluvy o spolupráci k zmene Územného plánu obce Bánov – Zmeny a doplnky č. 3 
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k zabezpečeniu financovania nákladov spojených s obstaraním zmeny ÚPO 

s účastníkom p. Pavlom Klučkom, trvale bytom Kpt. Nálepku 26, 941 01 Bánov 
v celkovej sume 3 740 eur. /3 240 € za vypracovanie ÚP + 500 € odmena Ing. 
arch. Čuboňovej/. Nakoľko vypracovanie návrhu zmien ÚP obce Bánov – Zmeny  

a doplnky č.3 je finančne ohodnotené vo výške 10 800,-€, je na návrh zhotoviteľa 
podľa náročnosti v pomere 70:30, pre firmu  Slovkvet s.r.o. 70 %  t.j. 7 560,-€ a p. 

Pavla Klučku 3 240,-€, čo je  30% z celkovej sumy.  
K tomu treba ešte prirátať odmenu verejnej obstarávateľky v sume 1 000 €, ktorá  
sa rozdelí rovnakým pomerom medzi oboch žiadateľov. Obec je v tomto prípade  

procesujúcim orgánom pre zverejňovanie dokumentov  na obecnej tabuli a   
sumarizácie vyjadrení dotknutých orgánov. 

 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          

                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Michal Rácek,                               
                            Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                            
                proti:0 

  zdržal sa:0  
 

Prednostka predložila návrh Zmluvy o spolupráci k zmene Územného plánu obce 
Bánov – Zmeny a doplnky č. 3 k zabezpečeniu financovania nákladov spojených 
s obstaraním zmeny ÚPO s účastníkom firmou SLOVKVET s.r.o., IČO: 44 055 153,  

so sídlom Šurianska 48, 941 01 Bánov v celkovej sume 8 060 eur. / 7 560 € za 
vypracovanie ÚP + 500,- odmena Ing. arch. Čuboňovej/. Úhradu v plnej výške 

hradí žiadateľ. 
 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 

                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          
                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Michal Rácek,                               
                            Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                            

                proti:0 
  zdržal sa:0  

 
9.Správa Komisie verejného záujmu  

Predkladá: Mgr. Miroslava Petrášová, predsedníčka komisie 

 

Komisia na ochranu verejného záujmu pri OZ v Bánove sa zišla za účelom 

prerokovania jedného bodu programu: 
1.Písomné oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov 
starostu obce Bánov PhDr. Miloša Rybára. Všetci členovia komisie si prezreli 

majetkové priznanie PhDr. Miloša Rybára, ktorý si svoju povinnosť splnil v 
zákonom stanovenej lehote, a to do 31.3.2023. PhDr. Miloš Rybár toto priznanie 
podal dňa 31.3.2023. Komisia prezrela písomnosti, ktoré boli komisii doručené 

a konštatuje, že oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov 
podľa ústavného zákona 357/2004 Zb. o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov bolo starostom obce PhDr. Milošom Rybárom 
podané v súlade so zákonom a neboli zistené nedostatky. 
 

Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          

                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Michal Rácek,                               
                            Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                            
                proti: 0 

  zdržal sa: 0  
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10.Zriadenie Bytovej komisie pre nájomné byty 4 x 6 b. j. a voľba jej členov 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

Pán starosta oboznámil prítomných s nutnosťou zriadiť bytovú komisiu v zmysle 
prijatého VZN. Týka so to prvých 4 bytoviek, na ul. Pri kaštieli, ktoré boli 

postavené zo ŠFRB.  Celkovo máme poradovník a žiadostí je cca 25 . Momentálne 
sa nám 1 byt uvoľňuje. 
Návrh členov:  Mgr. Švihoríková Oľga – za obecný úrad, p. Cmarová Renáta ako 

zapisovateľka / pracuje s agendou – nájomné byty /, za sociálnu komisiu 
poslankyňa Mgr. Veronika Výberová a ako predseda poslanec Ing. Ivan Valachovič. 

Diskusia: 
Otázka MVDr. J. Šimuneka je, či sa to bude týkať prideľovania i ostatných bytov.  
Pán starosta informoval, že v ostatných bytoch ideme v režime prideľovania 

uvoľnených bytov podľa poradovníka, ako to bolo zaužívané po minulé roky. 
Mgr. Petrášová sa dotazuje, koľko máme žiadostí na väčšie byty a koľko na menšie, 

aby boli občania informovaní. Starosta prisľúbil túto informáciu pre poslancov na  
preveriť a zaslať. 
- OZ v Bánove zriaďuje Komisiu bytovú pre nájomné byty 4x6b.j. 

 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          

                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Michal Rácek,                               
                            Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                            

                proti:0 
  zdržal sa:0  
- OZ v Bánove volí a ustanovuje do  Komisie bytovej pre nájomné byty 4 x 6 b. j. 

Predsedu:  Ing. Ivana Valachoviča 
zapisovateľku: Renátu Cmarovú 

členov: Mgr. Oľgu Švihoríkovú, Mgr. Veroniku Výberovú. 
 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 

                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          
                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Michal Rácek,                               
                            Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                            

                proti: 0 
  zdržal sa: 0  

 
11.  Interpelácie poslancov. 
 

- Zástupca starostu Ing. Marek Šimunek má otázku na poslanca NSK MVDr. 
Juraja Šimuneka, ako stoja podané projekty v našom regióne v zásobníku v NSK/ 
rozvoj turizmu: cyklotrasa Bánov –Šurany a okolie, cesty medzi Bánovom 

a cyklotrasou, oddychové zóny: ZOO park či vyhliadková veža atď. Či už bolo 
nejaké výberové konanie, či má znalosť o rozpracovanosti jednotlivých projektov. 

Sme projektovo pripravení, ale či máme šancu uspieť.  Poslanec odpovedal, že 
momentálne nevie povedať, v akom štádiu sú, ale prisľúbil súčinnosť. Komisia 
regionálneho rozvoja a územného plánovania NSK, ktorej je členom sa s uvedeným 

v tomto čase oboznamuje, sú rôzne výzvy a úrad si ešte vyžaduje 
doplnenie, kategorizáciu a vyhodnotenie pripravenosti projektov. Pri cyklotrasách 

je už prisľúbené financovanie. Je to v procese riešenia a bude OZ informovať 
o výsledkoch. 
- Poslanec M. Rácek má 3 podnety od občanov – obyvateľov bytoviek ohľadne  

nedostatku parkovacích miest okolo obecných bytoviek. Podľa osobnej obhliadky  
starostu vo večerných hodinách boli v zadnej časti areálu voľné parkovacie miesta. 
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Z diskusie vyplynulo, že je potrebné preveriť využívanie 20 ks garáží, či v nich 

nájomcovia parkujú. Tiež koľko je bytov a koľko parkovacích miest. Návrh na 
vytvorenie nových je na posúdení OZ a fin. komisie, je tu možnosť realizácie napr. 
zatrávňovačkami v časti za garážami smerom od Šurian. 

Ďalším podnetom od občanov bol návrh na otvorenie zberného miesta haluzovín 
v areáli TJ, aby bolo otvorené každý deň vrátane soboty. Starosta informoval o tom, 

že prev. poriadok a otv. hodiny  sú schválené Okresným úradom, Odbor ŽP. 
Akákoľvek zmena musí byť  Odborom ŽP odsúhlasená. Dovoz odpadu je 
pracovníkom TJ náhodne  kontrolované, miesta sú označené a opáskované. Tiež sú 

v celej obci všetkým občanom poskytnuté kompostéry. Máme tiež nedostatok 
zamestnancov na prevádzke SMO, t. č. je vyhlásené výberové konanie pre 

uchádzačov / kosič, pracovník na zbernom dvore/. Návrh poslanca JUDr. Bachnu 
je umiestniť na miesto zberu kameru. Podľa posledných informácií z OÚ bolo 
podrtené a odvezené 150 ton odpadu / haluzovín/  a tiež 150 ton trávy. Táto 

likvidácia je spoplatnená a je zahrnutá vo výške poplatkov za TKO.  
 

-prišla p. poslankyňa Mgr. Petronela Mazúchová 

 
Ďalším podnetom od občanov je nerešpektovanie zákazu : vodenia psov do 

športového areálu. Akou formou to bude obec riešiť. Navrhuje sa  vypracovať VZN 
obce a stanoviť  vymáhanie pokút.  
Poslankyňa Mgr. Výberová má podnet od občanov, prečo nie je t. č. informovanosť 

ohľadom realizácie kanalizácie. Vznikajú dezinformácie medzi občanmi. 
Ďalej sa informovala ohľadom odpadov. Má informácie, že občania po zvýšení 

poplatku TKO z 25€ na 35€ na osobu ročne už nemajú ochotu separovať. 
Starosta odpovedal, že vyhlásenie ohľadom budovania kanalizácie sa pripravuje, 
nakoľko sa teraz čaká na  vyjadrenie od banky, kvôli žiadanému úveru potrebného 

na financovanie projektu. 
Realizácia projektu je v lehote, dielo má byť odovzdané do konca októbra 2023. 
Ohľadom odpadov starosta uviedol, že v celkových poplatkoch za odpad celej obce 

je okrem TKO občanov tiež už spomínaný odpad zo zberného dvora, tiež odvoz 
haluzovín a separovaný zber. Náklady stále prevyšujú vybrané poplatky od 

občanov. 
Nakoľko sa zvýšili ceny úložného, pohonných hmôt a celkovo všetky náklady, bolo 
nutné pristúpiť k navýšeniu a toto OZ schválilo. Ak občania nebudú separovať, 

cena odvozu TKO stúpne a následne bude poplatok od budúceho roka navýšený. 
Niektoré samosprávy majú poplatok na osobu aj 40-50 €. 
JUDr. Bachna upozornil na skutočnosť, že firma, ktorá realizuje projekt 

kanalizácie by nemala opustiť stavenisko. Je potrebné to zakomponovať do zmluvy 
v prípade ďalších projektov. Starosta odpovedal, že 1-2 partie tu t. č. pracujú na 

na ul. Červenej armády a Malinovského na prečerpávacích staniciach. 
Ing. Valachovič sa informoval ohľadom cyklotrás . Je veľa možností na 
financovanie projektov cyklotrás cez viacero zdrojov. Ak bude jasný ďalší postup 

poslanec NSK MVDr. Šimunek bude OZ informovať a dúfa,  že cyklotrasa Šurany-
Bánov-Nové Zámky sa zrealizuje. 

 
- odišla poslankyňa Mgr. Miroslava Petrášová 

 

Ďalšia otázka je od poslanca Ing. Valachoviča ohľadne Denného stacionára, ktorý 
sa plánuje vybudovať v obci  tento rok. A tiež vízia revitalizácie parku pri kostole, 
preliezky pre deti a pod. Starosta odpovedal,  že na „park pri kostole“  ešte nebola 

vyhlásená výzva, sme pripravení a máme na to pripravenú PD a platné stavebné 
povolenie. Čakáme, aké budú vyhlásené výzvy  a sme pripravení sa do nich zapojiť 

a projekt úspešne zrealizovať. 
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OZ berie na vedomie:       
Interpelácie poslancov 
 

Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                             za:8 :MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek        

                                       Šimunek, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, 
                                       Michal Rácek, Mgr. Petronela Mazúchová, JUDr. Ján     
                                       Bachna   

                          proti: 0 
                    zdržal sa: 0  

 
12. Informácie starostu obce 
  

1/ KANALIZÁCIA  
Pán starosta PhDr. Miloš Rybár podrobne  informoval OZ i občanov ohľadom 
najväčšieho euro-projektu výstavby kanalizácie v  obci. Najväčší problém je 

financovanie a to sa rieši preklenovacím úverom. Prima banka nám úver 
neschválila a teraz je v riešení úver v Slovenskej sporiteľni. Nakoľko ide o úver vo 

výške 7 mil €, schvaľovací proces trvá dlhšie. Je to na úverovej komisii banky.  
Tzn. čakáme na ich vyjadrenie. 
 

- prišla poslankyňa Mgr. Miroslava Petrášová 
 

Podľa harmonogramu prác sme v časovom limite. So zhotoviteľom stavby sme 
dohodnutí, že začnú robiť predprípravu – zapilovanie pred samotným asfaltovaním. 
Robíme ďalšie kroky k tomu, aby sme občanom vedeli podať plnohodnotné 

informácie, ako sa  budú realizovať ďalšie práce. Robilo sa to tak i predtým, 
občania boli v predstihu informovaní. Čo sa týka čerpacích staníc, 3 sú 
zrealizované a to na ul. Červenej armády, Malinovského a na ul. Nová. Ešte chýba 

vybudovať  jednu na ul. Janka Kráľa. Kanalizácia je zrealizovaná v dĺžke cca 16,9 
km. 1,1 km je ešte nevybudovaná. Jedná sa o centrum obce, okolie supermarketu,  

a smer telocvičňa TJ Bánov. Aj zhotoviteľ stavby nám avizuje, že materiál betón či 
asfalt musí vopred vyplatiť a z tohto dôvodu nie je možné práce vykonávať. 
Niektoré faktúry máme uhradené, ale máme vystavené  4 faktúry po splatnosti vo 

výške cca 4,2 mil €.  
 

- odišiel poslanec JUDr. Bachna 

 
Riadne financovanie cez Slovenskú agentúru ŽP stále nie je spustené, pretože sa 

vykonáva kontrola na ÚVO, ktoré prebieha od 08/2022 a podľa interných smerníc 
má na rozhodnutie  12 mesiacov. Ukončená kontrola ide na riadiaci orgán, čo je  
SAŽP. Následne bude možné podávať  žiadosti o platbu. Dovtedy, aby nebol 

ohrozený termín ukončenia diela  je potrebné  toto riešiť preklenovacím úverom. 
Kontroly trvajú veľmi dlho a to spôsobilo tieto problémy. Obec postupovala podľa 

pokynov a každé jedno rozhodnutie obce je podložené rozhodnutím samotného 
úradu, ministerstva alebo  riadiaceho orgánu. Informácia o úvere, ktorý schválilo 
i mimoriadne  OZ dňa 19.5.2023 je taká, že tento  máme  od Slovenskej sporiteľni 

prisľúbený. Následne pripravujeme samotné zverejnenie – informácie  pre 
občanov/postup prác, asfaltovanie ulíc atď./. 
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2/ DENNÝ STACIONÁR 

Do 19.05. 2023 prebehlo verejné obstarávanie, kde sa prihlásil iba jeden uchádzač, 
čo je podľa riadiaceho orgánu / Úrad NSK Nitra – IROP/ chybou a toto by nebolo 
priechodné. Bolo otvorené ešte jedno VO, ktoré ešte nie je ukončené. Lehota  je 

predĺžená.  
3/ STRECHA MŠ – oprava na budove MŠ na ul. J. Hralu  bude starosta riešiť 

s riaditeľkou Mgr. Slížovou a Mgr. Cvikovou na osobnom stretnutí. Toto bolo tiež 
prerokované na pracovnom stretnutí poslancov. Je potrebné opravu zrealizovať 
počas prázdnin, keď je škôlka uzatvorená niekoľko týždňov.   

4/ WIFI PRE TEBA 
Projekt bol úspešný ešte v r.2018, financovaný z Ministerstva dopravy SR. 

K realizácii prichádza až po 5 rokoch a spoluúčasť obce je vo výške 5%, čo činí cca 
750 €. Celková výška projektu je 15 tis.€.  Je to 10 lokalít  v rámci obce, kde má 
vzniknúť voľná WIFI zóna : centrum obce, železničná stanica, ZŠ s MŠ, OÚ, 

autobusová zastávka v centre obce, areál Sihoť, zdravotné stredisko, park pri 
kostole, športový areál a tenisové kurty. Firma už začala montovať jednotlivé 
komponenty. 

 
- prišiel poslanec JUDr. Bachna 

 
5/ STAVEBNÝ ÚRAD Šurany 
Informácia od starostu ohľadom fungovania spoločného  stavebného úradu. 

Nastala zmena vo vedení. Bolo vyhlásené výberové konanie na nového vedúceho. 
Prebiehajúce konania nie sú zatiaľ časovo ohrozené. Od 1.7.2023 bude prijatá 

nová vedúca úradu, pod ktorý spadá cca 20 obcí vrátane Bánova. 
6/ KULTÚRA 
Starosta upriamil pozornosť na  zverejnený program na BÁNOVSKÉ LETO 2023  

a  pozval poslancov a verejnosť na účasť na jednotlivých  podujatiach. 
 
OZ berie na vedomie     

Informácie starostu obce 
 

Hlasovanie: prítomní: 9 poslancov 
                             za:9 :MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek        
                                       Šimunek, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová,       

                                       Michal Rácek, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Miroslava       
                                       Petrášová,  JUDr. Ján Bachna   
                        proti: 0 

                  zdržal sa: 0  
 

13. Diskusia 
 
Michal Rácek podotkol ku kanalizácii : rád by požiadal občanov, nakoľko to je 

mega dielo a  nie sme v časovom  sklze,  aby boli trpezliví. Požiadal občanov, aby 
problémy riešili na obecnom úrade resp. u kompetentných a nie na soc. sieťach. 

Starosta doplnil, že sa jedná o 30 ulíc obce v dĺžke 18  km a máme na to 1,5 roka, 
čo v porovnaní s už vybudovanou kanalizáciou v minulosti, kde sa realizovali iba 
3 ulice a trvalo to 2 roky. 

Mgr. Mazúchová ako predsedníčka zdravotnej-sociálnej komisie sa dotazuje, ako 
by bolo možné vyhovieť občanom, ktorí sa dopytujú na sociálne služby. Aby v obci 
vzniklo zariadenie / Domov sociálnych služieb / na umiestnenie našich 

odkázaných občanov a   vybudovať toto  cestou súkromného investora. 
V minulosti boli na tento účel  plánované priestory v časti bývalého zberného 

dvora, v blízkosti parku pri kostole. Na toto reagoval starosta a tiež zástupca Ing. 
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Šimunek s návrhom, že  na najbližšom pracovnom stretnutí OZ je potrebné 

vypracovať koncepciu, aby sme boli pripravení realizovať takéto zariadenia. Podľa 
štatistiky obec Bánov má  vyše 70 % obyvateľov vo vyššom veku ako 62 rokov. 
Z tohto dôvodu sú už teraz veľmi potrebné zariadenia ako napr. DSS a iné.  Podľa 

MVDr. Šimuneka je potrebné vypracovať potrebnú veľmi podrobnú analýzu 
v sociálnej oblasti,  obsaditeľnosť navrhnutých zariadení, prevádzkové náklady, 

udržateľnosť, obslužnosť a iné aspekty. Je potrebné sa k tomuto vrátiť a riešiť to 
podrobne, je to veľmi dôležité. Ďalej sa zameral na riešenie odpadového 
hospodárstva komplexne, navrhuje na pracovnom stretnutí podrobne zhodnotiť, 

aké sú výsledky. Navrhuje do nasledujúceho OZ zaradiť tento problém, 
informovať občanov ako ďalej / čipovanie TKO, separácia /. 

Starosta k odpadom podotkol, že sa už plastové fľaše zálohujú a tým pádom 
máme menej separácie a vyšší poplatok za tonu odpadu. Táto skutočnosť nebola 
akceptovaná vo výške poplatkov a máme vyšší poplatok ako sme mali. 

MVDr. Juraj Šimunek má odozvu od občanov, že odmietajú separovať.  
Je potrebné hľadať spoločné riešenia./napr. váženie odpadu – reálne množstvo od 
občana/. Branislav  Oremus k odpadom uviedol, že už sú to 3 roky, čo obec 

čipuje smetné nádoby a separovaný zber. Program, ktorý obec používa, a firma, 
ktorá u nás systém evidencie zaviedla, sľubovala dodať nejaké výsledky – 

vyhodnotenia – štatistiku. Navrhuje, aby sa formou benefitov odmeňovali 
zodpovední občania, ktorí separujú. Napr. aspoň vyhodnotením separácie 
a zverejnením mien a domácností, ktorí majú najlepšie výsledky /s ich súhlasom 

– GDPR/.  
Starosta odpovedal, že ak má občan záujem a telefonicky sa dotazuje, aké má  

Percento separácie, je mu možné toto oznámiť. Tieto výsledky program eviduje. 
Poslanec Oremus navrhuje napr. na kultúrnom podujatí, či v KTB oceniť ľudí, 
ktorí si to zaslúžia. Ďalej súhlasí s návrhom otvoriť zberné miesto v ŠA TJ 

častejšie. Je tam zamestnaný správca ŠA, iba počas týždňa. Je potrebné o tomto 
hovoriť, tiež sa teraz hľadá pracovník SMO, pretože je nedostatok zamestnancov. 
S faktickou poznámkou sa zapojila Mgr. Petrášová, že problém odpadov v obci je 

tak obšírna téma a treba to komplexne nastaviť, že by sa tomuto venovalo OZ 
samostatne. Tiež by mohlo prebehnúť stretnutie s občanmi na túto tému.  

Pán Oremus ďalej pokračoval s otázkou k  zbernému dvoru, ktorý je momentálne 
v nájomných priestoroch, tiež  bioodpad na TJ je dočasné riešenie. Už dlhšie sa 
tejto téme  OZ nevenovalo a je to veľmi dôležité. K VO Denný stacionár pripomína 

požiadavku poslancov, aby boli prítomní pri výbere dodávateľa /elekt. otváraní 
obálok/, ak budú mať záujem sa zúčastniť. Je to akcia za 1.7 mil. eur  a je 
potrebné, aby boli o tom informovaní. Starosta prisľúbil súčinnosť. 

Ďalej sa informuje  o ďalšie výzvy -projekty, do ktorých sa obec môže zapojiť. Či je 
to kino, športový areál, solárne panely a iné.  

Starosta obce odpovedá, že momentálne je prioritou obce dokončiť projekt 
budovania kanalizácie – financovanie, kolaudáciu a až po prefinancovaní budeme 
vedieť, ako sme na tom, pretože aj PD na pripravované projekty stoja aj 20-25 

tis.€ a tieto teraz nevieme poskytnúť. Obec má poskytnuté úvery a tieto je 
potrebné splácať. 

Ďalej sa p. Oremus zameral na nerealizovanú časť kanalizácie v dĺžke 1,1 km,  
čo ešte t. č. nie je zrejmé, ako bude financované. Bude sa to realizovať podľa toho, 
aký bude výsledok kontroly. Má za to, že je potrebné využívať eurofondy a dotácie. 

Treba rozmýšľať nad tým, že je nutné a prospešné pre obec čerpať fin. 
prostriedky, ktoré sú výhodné, či je to už iba 5% spoluúčasť obce  a 95% 
financuje štát. Aj keď je potrebné doriešiť v prvom rade kanalizáciu a obec bude 

zadlžená, upozorňuje na to, aby sme boli pripravení rozvíjať obec aj v iných 
oblastiach. 
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Ing. Valachovič sa pripája k informácii ohľadom športového areálu a zákazu vodiť 

psov. Tiež sa vyskytol tento problém v priestoroch parku Sihoť. Voľne behajúce 
psy, ktoré tam obyvatelia venčia tam znečisťujú trávnik, o ktorý sa obec vzorne 
stará /pravidelné kosenie, polievanie/.  Je to oddychová zóna, ktorú navštevujú 

rodiny s deťmi i starší občania. Apeluje na občanov a obec, aby sa na tento 
problém zamerala a riešila ho. Ďalej predložil požiadavku občanov z Mlynskej 

ulice, že keď sa konajú futbalové zápasy či iné podujatia, je tam veľa 
zaparkovaných automobilov. Tým, že parkujú aj pred budovou /bývalá 
reštaurácia u Ducha/ - pred dopravnou značkou, vznikajú kolízne situácie.  

Je potrebné zabezpečiť, aby autá neparkovali  10 m pred dopr. značkou. 
Obec bude túto požiadavku riešiť,  informovať sa na dopravnom inšpektoráte. 

Ďalej navrhuje rozšírené výjazdové zasadnutie poslancov po našej obci . Ing. 
Marek Šimunek tiež súhlasí, že úloh je veľa, aby sme za mohli zapojiť do výziev. 
Dnes na OZ sa prijal a schválil ÚP obce Zmeny a doplnky č.2., ktorý obec 

posúvajú ďalej. Poslanci sa snažia o to, aby sa veci riešili v prospech obyvateľov. 
Pripomína, že informácie  sa menia často a napr. kanalizácia nie je ešte 
v časovom sklze. Výsledok bude dôležitý, vyzýva občanov, aby chápali situáciu, 

ktorú nezapríčinila obec a boli trpezliví a mysleli pozitívne. Október je konečný 
termín. Nestratili sme ani čas ani financie.  

Zástupca starostu tiež priniesol novú informáciu a chce informovať obecné 
zastupiteľstvo i občanov o skutočnosti, že v priestoroch medzi mestom Šurany 
a Bánovom, vedľa Nitrianskej cesty je plánovaná výstavba priemyselného parku 

Šurany. Týka sa to aj nás, nakoľko sa jedná o investíciu o rozlohe 500 ha / 
zabratie poľnohospodárskej pôdy najvyššej bonity/. Táto megainvestícia bude 

mať dopady či v oblasti ŽP, sociálnej  i na našu obec. Požaduje a vyzýva vedenie 
obce a tiež občanov, ktorí  budú mať záujem sa k tomuto vyjadriť, aby tak učinili 
na mailovú adresu obce oubanov@banov.sk či na jeho mailovú adresu 

simunek@polno.sk. Nakoľko nie sú zverejnené informácie ohľadom tohto, 
poslanci vyzývajú starostu obce, aby v najbližšom čase  pozval na pracovné 
stretnutie primátora Šurian Mgr. M. Filagu. Je to akcia mesta Šurany. 

Obec Bánov nie je dotknutá, pretože sme v inom katastri. Bolo by potrebné získať 
relevantné informácie v tejto veci.  

 
 odišiel poslanec Michal Rácek 
 

    Do diskusie sa zapojil občan František Bednárik so svojimi pripomienkami: 
- Pamätník padlých na cintoríne – má informáciu, že padlí obyvatelia obce z I. 

a II. svetovej vojny uvedení na pamätníku – zoznam nie je kompletný a je 

potrebné ho doplniť. 
- Dotazoval sa, ako riešiť  napr. odpredaj či prenájom obecného pozemku. 

Starosta odpovedal, že je potrebná žiadosť a geom. zameranie. Túto následne 
rieši fin. komisia a OZ. Je vypracovaný a schválený cenník výšky nájmov či 
odpredajov pozemkov. Ak sa nejedná o obecný pozemok, občan si toto rieši 

s predávajúcim.  
- Dotazoval sa na plány civilnej obrany – ako sú oboznámení občania ohľadom 

mimoriadnych situácií, ktoré môžu vzniknúť.  
Starosta odpovedal, že všetko je zabezpečené a občania budú v prípade 
potreby  informovaní. V obci pracuje externá pracovníčka, ktorá rieši oblasť 

CO. Je zriadený krízový štáb, prebiehajú školenia, sú určení občania, ktorí sú 
v prípade krízovej situácie pripravení / napr. rozdávanie pitnej vody či potravín 
a iné úlohy /. Obec Bánov postupuje podľa platných zákonov a nariadení. 

- Dotazoval sa : WIFI pre teba – projekt, ktorý sa práve realizuje v celej obci – či 
je to 5 G alebo 2,6 či 2,4. Táto informácia je podľa p. Bednárika dôležitá pre 

občanov s ohľadom  na ich zdravie.  

mailto:oubanov@banov.sk
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Starosta odpovedal, že v spomínanom projekte je to uvedené a je možnosť na 

OÚ nahliadnuť do projektu a získať túto informáciu. 
 

OZ v Bánove berie na vedomie:  

 
Diskusné príspevky vznesené na VI. Zasadnutí OZ v Bánove 

 
Hlasovanie: prítomní: 8 poslancov 
                   za:8: MVDr. Juraj Šimunek, Branislav Oremus, Ing. Marek Šimunek                                          

                            Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela 
                  Mazúchová,  Mgr. Miroslava Petrášová, JUDr. Ján Bachna                           

                proti:0 
  zdržal sa:0  
 

14. Záver 
Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár vyhlásil, že program VI. OZ v Bánove bol 
prerokovaný, poďakoval prítomným poslancom za vzájomnú spoluprácu a  účasť a 

ukončil VI. zasadnutie OZ. 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

Mgr. Petronela Mazúchová             ......................................... 

Mgr. Miroslava Petrášová                ......................................... 

 

 

PhDr. Miloš Rybár            .......................................... 

Mgr. Oľga Švihoríková            .......................................... 

Zita Šimuneková                     .......................................... 


